
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

ZA MIESIĄC KWIECIEŃ 2019 R. 

 

Komisja w kwietniu spotkała się podczas dwóch posiedzeń. 

Dnia 04.04.2019 członkowie KOKiS: 

1. Dokonali przeglądu obiektów sportowych: 

–  hala OSiR ul. Zwycięstwa, Kąty Wr., 

– boisko ul, Brzozowa, Kąty Wr., 

– boiska w Kilianowie, Czerńczycach, Zachowicach, Gniechowicach. Pietrzykowicach, 

Smolcu, Krzeptowie, Bogdaszowicach, 

– boisko szkolne w Gniechowicach, 

2. Zaopiniowali wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Wsi Zachowice i Okolic 

     

Wnioski KOKiS: 

1. Wnioskuje o przedstawienie informacji dotyczącej przeznaczenia pomieszczeń 

usytuowanych na I piętrze hali OSiR przy ul. Zwycięstwa oraz rozeznanie możliwości 

zagospodarowania ich na schronisko młodzieżowe, z uwzględnieniem noclegu. 

2. Wnioskuje o rozważenie przy projektowaniu budżetu na 2020 rok  zmiany 

nawierzchni na boisku do koszykówki przy ul. Brzozowej na nawierzchnię poliuretanową, z 

ponownym wykorzystaniem obecnej nawierzchni. 

Po dokonanej wizji w hali widowiskowo-sportowej przy ulicy Brzozowej komisja widzi 

potrzebę: 

-) usunięcia zacieków na ścianach i suficie nad trybunami, 

-) usunięcia kleju z podłogi, 

-) udostępnienia protokołu odbioru instalacji elektrycznej, 

-) wyznaczenia lub stworzenie miejsc magazynowych dla baru, 

-) zabezpieczenie antresoli np. poprzez założenie siatki, 

3. Wnioskuje o analizę możliwości wyznaczenia drogi/ścieżki do boiska sportowego w 

Gniechowicach. 

Komisja widzi potrzebę dokonania analizy możliwości zagospodarowania terenów zielonych 

przy Szkole Podstawowej w Gniechowicach. 

4.   Wnioskuje o wymianę piasku na mini boisku do piłki plażowej w Krzeptowie. 

 

 



  Dnia 16.04.2019 członkowie KOKiS: 

  1. Odbyło się wspólne posiedzenie wraz z Komisją Spraw Społecznych oraz Gminną Radą 

Seniorów: 

– przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów przedstawiła sprawozdanie z działalności, 

– komisja zapoznała się z problemami, z jakimi boryka się GRS, 

– podjęte zostały m.in. tematy dotyczące: komunikacji-brak przepływu informacji, które 

nie docierają do zainteresowanych seniorów (padł pomysł biuletynu dedykowanego 

seniorom); programy profilaktyczne-szczepienia, zajęcia ruchowe, spotkania tematyczne; 

transport dla seniorów, który umożliwiłby udział w wydarzeniach im dedykowanych; 

przekazano nam informację o czynnościach, które gmina podjęła w celu uzyskania certyfikatu 

gminy przyjaznej seniorom oraz wprowadzeniu ogólnopolskiej karty seniora. 

2. Dyr. Marek Osiński przedstawił członkom KOKiS prognozę zapotrzebowania na 

miejsca w placówkach przedszkolnych na rok 2019/2020. Po zakończeniu rekrutacji, 17 maja 

będzie informacja o faktycznym stanie miejsc. 

3. Pani Anna Dębicka zapoznała KOKiS z planami dotyczącymi organizacji czasu 

letniego dla dzieci z gminy Kąty Wr., m.in. kolonia letnia (sierpień), wycieczki 

zorganizowane, zapoznające dzieci z ciekawymi miejscami, 

4. Pan Andrzej Fiałkowski przedstawił KOKiS stan techniczny gminnych kortów 

tenisowych, z których korzysta Kąteckie Towarzystwo Tenisowe Smecz. Planowana jest 

generalna przebudowa tego obiektu. 

5. Pan Paweł Pilski przedstawił KOKiS propozycję planu rozwoju sportu w Gminnym 

Ośrodku Kultury i Sportu w Kątach Wr., plan imprez i wydarzeń sportowych oraz 

sprawozdanie z funkcjonowania pływalni „Delfinek”. 

6. Członkowie KOKiS, KSS oraz przedstawiciele gminy spotkali się z przedstawicielami 

Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Kąckiej. Rozmawiano o zagospodarowaniu przestrzeni 

górnej kondygnacji kościoła ewangelickiego, o ewentualnych kompromisach, planach, itp. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

                                                                                      Katarzyna Sebzda-Sztul 
 


